

只限堂食,剩餘食物每100克收取\$20食材費。用餐時間入座計120分鐘(完結前30分鐘最後加單)。11歲或以下為小童價錢,職員或需閣下出示身份證明文件以便確認。身高不足90cm的小童免費。所有優惠、優惠券及現金券不適用於早割或夜割優惠。同檯客人必須點同一級別。另收取加一服務費。可供應產品或因供應量、使用量及季節而變動。如有售完,恕不另行通知。如需延長30分鐘,成人每位加收\$50,小童每位加收\$30。只適用於温野菜銅鑼灣店。圖片只供參考。如有任何爭議,温野菜保留最終決定權。

For dine in only. Any wastage will be charged \$20 per 100g. Dining time are 120 minutes, starting from seating time (last order should be made 30 minutes before the meal ends). Children aged 11 or below will be treated as "Child Price", customers may be required to provide the identification document for verification. Children who are under 90cm are free of charge. All discount and promotional offers are not applicable to early bird and late dinner offer. All customers must order the same all-you-can-eat course. All prices are subject to 10% service charge. Products variety may vary due to stock, usage and season. No prior notice will be given if any products are sold out. Extra evil be charged for every 30 minutes extension. (Adult \$50 per person), Child \$30 per person). Only available at On-Yasai Causeway Bay shop. Photos are for reference only. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.





16品奢華肉類放題 Total of 16 Premium Meat Type

佐賀和牛肩脊肉

日本產黑毛和牛肩脊肉

美國SRF 極黑和牛 座布團

日本國產牛肩脊肉

US SRF Zabaton

美國和牛肩胛眼

美國牛小排

美國牛肋肉

美國牛頸脊

美國牛胸腹肉

熊本火之國豚肉眼

熊本火之國豚腩肉

鹿兒島茶美豚梅肉

丹麥豚肉眼

丹麥豚腩肉

丹麥豚梅肉

雞腿肉

款前菜 24 款鍋肴 26 款野菜

飲品放題 All-You-Can-Drink



寬條麵、珍珠飯、 鳥冬、中華麵、蕎麥麵

Flat Udon Noodles, Pearl Rice, Udon, Chinese Noodles, Soba (Buckwheat)







		早割/夜割* Early Bird / Late Dinner*	正價 Regular Price
成人/每位 Adult / Person	星期一至四 Monday to Thursday	_{\$} 599	_{\$} 659
	星期五、六、日、公眾假期及其前夕 Friday to Sunday, Public Holidays & Eve	_{\$} 659	_{\$} 719
小童/每位 Child / Person	任何日期、時段劃一價 Standard price for any date and time	\$369	

更多無限追加選項可見手機單點

Please refer to e-ordering menu for more unlimited additional items

Early bird / late dinner offer cannot be used in conjunction with other offers and any upgrade items.